

Titidog
& cat



SHAMPOING & SOINS
pour chats & chiens

SHAMPOO & CARE
for cats & dogs

*“Le bien être animal
passe par un soin sur mesure”*



The well-being of your animal requires tailor-made care





Qui sommes nous ?

About us ?

. Nos valeurs :

La création des produits TitiDog et TitiCat est affaire de désir :

désir de bien-être animal, désir d'expression de leur beauté naturelle,
désir d'humaniser les soins pour nos compagnons à quatre pattes.

Our values : the creation of TitiDog and TitiCat products is a matter of desire: desire for animal welfare, desire to express their natural beauty, desire to humanize the care for our four-legged companions.

. Le bien être :

Vous savez comment il peut être désagréable d'avoir la peau du visage qui tire, les yeux qui collent. Imaginez cette sensation irritante sur plusieurs zones de votre corps alors que vous ne pouvez le dire. **Notre principal moteur dans notre travail : le bien être de votre animal pérennisé grâce aux produits naturels vitaminés qui rééquilibrent le ph de sa peau.**

Well-being : You know how unpleasant it can be to have the skin of the face pulling, the eyes sticking. Imagine this irritating sensation on several areas of your body when you can't tell. The main driving force in our work: the well-being of your perennial animal thanks to the natural vitamin products that rebalance the ph of its skin.

. Le naturel n'a pas de prix :

Chaque soin est pensé comme un révélateur de la beauté animale naturelle, pour un rendu lumineux et soigné. En rendant brillance et soin de la peau, il s'emploie à raviver les tons uniques de chaque pelage. Votre animal, vous l'avez choisi pour sa race, ses couleurs, son énergie. Débarrassez-le du voile terne qui ne le flatte pas il n'en sera que plus câlin. **Avec nos produits naturels tonifiants écocert vous avez tout bon.**

The natural has no price : each treatment is thought of as a revealing of natural animal beauty, for a luminous and careful rendering. By making shine and treating the skin, it works to revive the unique tones of each coat. Your animal, you chose it for its race, its colors, its energy. Rid him of the dull veil that does not flatter him he will only cuddle you more. With our toning natural products, you have everything right.

. Humaniser le soin :

Plus la peau d'un animal est abîmée, plus le soin professionnel du toiletteur est long, désagréable pour l'animal et coûteux. **Avec les produits de soins TitiDog et TitiCat, prendre soin de son animal n'est plus une corvée, c'est un plaisir partagé, à la portée de tous.** Les soins se passent de mieux en mieux et votre animal est fier de se promener au mieux de sa forme, en confiance avec son maître.

Humanizing care : the more the skin of an animal is damaged, the longer the professional care of the groomer, unpleasant for the animal and expensive. With TitiDog and TitiCat care products, taking care of your pet is no longer a chore, it's a shared pleasure, within everyone's reach. The care gets better and better and your animal is proud to put his best foot forward, in confidence with its master.



“En utilisant les produits TitiDog
& TitiCat vous protégez la nature”

By using TitiDog and TitiCat products you protect nature



. Un Label Ecocert :

De la création de chaque formule à la fabrication de nos cosmétiques animaliers c'est toute la chaîne qualité Ecocert qui est respectée.

- 1 . Le travail avec des matières premières issues de l'agriculture biologique avec un respect durable de la planète.
2. Une formule choisie avec soin pour être efficace sur poils courts ou long sans colorants sans silicone et sans alcool.
- 3 . Une meilleure qualité et sécurité des produits.
- 4 . Une production respectueuse des écosystèmes vivants sans rejets dans la nature.

An Ecocert Label : From the creation of each formula to the manufacturing of our animal cosmetics, the entire Ecocert quality chain is respected. Working with raw materials from organic farming with respect for the sustainability of the planet. A formula chosen with care to be effective on short or long hair without dyes without silicone and without alcohol. Improved product quality and safety. Production that respects living ecosystems without discharging waste into the environment.

. Fabriqué en France :

Avec nous, **vous soutenez directement la fabrication française** dans une dynamique de développement du soin haut de gamme éco-responsable.

Tous nos produits TitiCat et TitiDog répondent de la qualité exigée en France pour les cosmétiques pour chien et chat

Made in France : With us, you directly support French manufacturing in a dynamic development of eco-responsible high-end skincare. All our TitiCat and TitiDog products meet the quality required in France for dog and cat cosmetics.



*“Laissez-vous séduire
par nos produits aux actifs naturels.”*

Let yourself be seduced by our products with natural active ingredients



Baume Après-shampoing chat - Huile de Coco, Argan & Aloe Vera

Cat Conditioner balm - Coconut Oil, Argan & Aloe Vera

. Améliore le pelage et fait briller

(Improves the coat and makes it shine)

. Hydratant (Moisturizing)

. Conditionneur du poil (Hair conditioner)

. Embellit le pelage (Embellishes the coat)

. Antioxydant (Antioxidant)

. Calmant (Soothing, and relaxing)

. Rend le pelage brillant, donne de l'éclat

(Makes it sparkle.)

Actifs : huile de coco – glycérine végétale – inuline

– gomme de guar – hydrolat de romarin – vitamine E

– aloe vera – huile d'argan

Active ingredients : coconut oil – vegetable glycerin – inulin – guar gum-rosemary hydrosol – vitamin E – aloe vera – argan oil

Sans parabène, sans silicone, sans colorant et sans alcool, ph neutre, respecte l'épiderme.

Paraben-free, silicone-free, dye-free and alcohol-free, neutral ph, respects the epidermis.

200 ml - 7 fl oz



Élaboré par nos experts, le baume nourrissant TITICAT à base d'huile de coco, d'argan et d'aloë vera, adoucit et protège la peau et le pelage. Grâce à ses propriétés nourrissantes, hydratantes et réparatrices, l'huile de coco (très riche en vitamine E) rend les poils des chats plus doux et plus brillants et contribue à lutter contre la chute des poils. En outre, sa formule riche en vitamine C et A tonifie et sublime les poils.

Son pH neutre respecte l'épiderme et convient aux peaux les plus sensibles.

Developed by our experts, the nourishing TITICAT balm, made from coconut oil, argan, and aloe vera, softens and protects the skin and coat. Thanks to its nourishing, moisturizing and restorative properties, coconut oil (very rich in vitamin E) makes cat hair softer and brighter and helps fight hair loss. In addition, due to its formula, rich in vitamin C and A, it tones and brightens the hair.

Its neutral pH respects the epidermis and is suitable for the most sensitive skin.

Utilisation : Appliquer le baume après shampoing TITICAT sur le pelage préalablement lavé, puis masser. Laisser agir le baume 2 à 3 minutes pour un résultat optimal et démêler au peigne ou à la brosse. Rincer abondamment puis sécher. En cas de projection dans les yeux, rincer immédiatement à l'eau tiède.

Use : apply the balm after the TITICAT shampoo on the fur previously washed, then rub it. Let the balm act from 2 to 3 minutes for an optimal result and detangle the hair with a comb or a hairbrush. Rinse it thoroughly and dry it. In case of a spatter in the eye, rinse it immediately with tepid water.

Ingrédients : Aqua, Glyceryl Stearate Se, Caprylic/Capric Triglyceride, Cocos Nucifera Oil*, Cetearyl Alcohol, Glycerin, Benzyl Alcohol, Inulin, Parfum, Gluconolactone, Glyceryl Stearate Citrate, Xanthan Gum, Sodium Benzoate, Guar Hydroxypropyltrimonium Chloride, Rosmarinus Officinalis Leaf Water*, Tocopherol, Aloe Barbadensis Leaf Juice Powder*, Argania Spinosa Kernel Oil*, Calcium Gluconate, Isoeugenol, Citric Acid, Potassium Sorbate.

* Ingrédients issus de l'agriculture biologique *Ingredients from organic farming

Lotion oculaire chat - Eaux Florales Roses, Hammamelis & Bleuet

Cat eye lotion - Pink Floral Waters, Hammamelis & Bleuet

- . **Nettoyante** (*Cleansing*)
- . **Apaisante** (*Soothing*)
- . **Régénératrice** (*Regenerating*)
- . **Hydratante** (*Moisturizing*)

Actifs : eau florale de bleuet – eau florale d'hammamelis – eau florale de rose – glycérine végétale

Active ingredients : cornflower floral water – hamamelis floral water – rose floral water – vegetable glycerine

75 ml - 2,6 fl oz



La lotion oculaire TITICAT est formulée à base d'extraits d'eaux florales. Grâce à ses actifs naturels, elle nettoie en douceur, apaise et protège le contour des yeux du dessèchement. Elle élimine les impuretés et aide à désincruster les salissures. Convient à toutes les races de chats.

The TITICAT eye lotion is formulated with floral water extract. Thanks to its natural active ingredients, it gently cleanses, soothes, and protects the eye area from drying out. It removes impurities and helps to remove dirt. Suitable for all cat breeds.

Utilisation : Verser quelques gouttes de la lotion dans le coin interne de chaque œil. Prendre un coton et essuyer l'excédent de liquide tout en frottant avec précaution. Usage externe, usage fréquent. Ne pas avaler. Tenir hors de portée des enfants.

Use : pour a few drops of lotion into the inner corner of each eye. Take a cotton pad and wipe off excess fluid while scrubbing carefully. For external use only, frequent use. Do not swallow. Keep out of reach of children.

Ingrédients : Aqua, Centaurea Cyanus Flower Water*, Hamamelis Virginiana Leaf Water*, Rosa Damascena Flower Water*, Glycerin, Benzyl Alcohol, Cocamidopropyl Betaine, Dehydroacetic Acid, Sodium Hydroxide.

** Ingrédients issus de l'agriculture biologique *Ingredients from organic farming*

Shampooing chat – Anti-démangeaisons

Aloe Vera, Huiles Essentielles & Protéine de blé

Cat Shampoo – itching relief – Aloe Vera, Essential Oils & Wheat Protein

- . Hydratant (Moisturizing)
- . Protège et répare le poil
(protects and repairs hair)
- . Calmant (calming)
- . Relaxant (relaxing)
- . Assainissant (sanitizing)

Actifs : glycerine végétale – protéine de blé – aloe vera – huile essentielle de bergamote – huile

essentielle de vetiver – huile essentielle de tea tree

Active ingredients : vegetable glycerin – wheat protein – aloe vera – bergamot essential oil – vetiver essential oil – tea tree essential oil.

Sans parabène, sans silicone, sans colorant et sans alcool, ph neutre, respecte l'épiderme.

Paraben-free, silicone-free, dye-free and alcohol-free, neutral ph, respects the epidermis.

250 ml - 8,5 fl oz



Élaboré par nos experts, le shampooing anti-démangeaisons est idéal pour les animaux ayant des problèmes d'irritations et pour ceux sensibles aux piqûres d'insectes. Il contient de l'aloë vera utilisé pour ses propriétés apaisantes et cicatrisantes et de l'huile essentielle de tea tree utilisée pour ses vertus calmantes. Ce shampooing restructure les poils cassants et hydrate les peaux sensibles. Il soulage les démangeaisons et laisse un épiderme durablement apaisé.

Developed by our experts, the itching relief s shampoo is ideal for animals with irritation problems and for those sensitive to insect bites. It contains aloe vera used for its soothing and healing properties and tea tree essential oil used for its calming virtues. This shampoo restructures the brittle hair and moisturizes sensitive skin. It relieves itching and leaves an epidermis permanently soothed.

Utilisation : Mouiller l'animal à l'eau tiède puis appliquer le shampooing sur son dos et masser longuement le pelage. Rincer abondamment. En cas de projection dans les yeux, rincer immédiatement à l'eau tiède.

Use : wet the animal with lukewarm water, then apply the shampoo on its back and massage the coat thoroughly. Rinse thoroughly. In case of a spatter in the eye, rinse immediately with lukewarm water.

Ingrédients : Aqua, Ammonium Lauryl Sulfate, Cocamidopropyl Betaine, Glycerin, Benzyl Alcohol, Parfum, Gluconolactone, Sodium Hydroxide, Benzoic Acid, Dehydroacetic Acid, Limonene, Sodium Benzoate, Aloe Barbadensis Leaf Juice Powder*, Citrus Bergamia Peel Oil Expressed, Linalool, Vetiveria Zizanioides Root Oil, Hydrolyzed Wheat Protein, Melaleuca Alternifolia Leaf Oil*, Sea Salt, Ci 77007, Calcium Gluconate, Silica.

* Ingrédients issus de l'agriculture biologique *Ingredients from organic farming

Shampooing chat – Sans rinçage - Coquelicot & Cerisier

Cat Shampoo – No Rinse – Poppy & Cherry

- . Hydratant (Moisturizing)
- . Adoucissant (Softener)
- . Calmant (Soothing)

Actifs : glycérine végétale – extrait de coquelicots – aloe vera – extrait de fleurs de cerisier

Active ingredients : vegetable glycerin – poppy extract – aloe vera – cherry blossom extract

Sans parabène, sans silicone, sans colorant et sans alcool, ph neutre, respecte l'épiderme.

Paraben-free, silicone-free, dye-free and alcohol-free, neutral ph, respects the epidermis.

250 ml - 8,5 fl oz



Élaboré par nos experts, le shampooing sans rinçage aux extraits naturels de coquelicot et de cerisier est adapté à tous les types de poils. Les extraits d'eaux florales fortifient les poils et leur redonnent de l'éclat, l'aloë vera nourrit la peau et la maintient en bonne santé. Les vertus anti-oxydantes des eaux florales rendent le pelage sain et éclatant. Son pH neutre respecte l'épiderme et convient aux peaux les plus sensibles.

Developed by our experts, the rinse-free shampoo with natural extracts of poppy and cherry is suitable for all hair types. Floral water extracts strengthen hair and restore radiance, while aloe vera nourishes the skin and keeps it healthy. The antioxidant virtues of floral waters make the coat healthy and radiant. Its neutral pH respects the epidermis and is suitable for the most sensitive skin.

Utilisation : Pulvériser les zones à nettoyer et masser doucement le pelage de l'animal. Sécher ensuite à l'aide d'une serviette. En cas de projection dans les yeux, rincer immédiatement à l'eau tiède.

Use : spray the areas to be cleaned and gently massage the coat of the animal. Then dry with a towel. In case of a spatter in the eye, rinse immediately with lukewarm water.

Ingrédients : Aqua, Glycerin, Ammonium Lauryl Sulfate, Benzyl Alcohol, Parfum, Papaver Rhoeas Flower Water*, Gluconolactone, Dehydroacetic Acid, Aloe Barbadensis Leaf Juice Powder*, Benzoic Acid, Sodium Benzoate, Sodium Hydroxide, Citronellol, Linalool, Geraniol, Citric Acid, Calcium Gluconate, Potassium Sorbate, Prunus Cerasus Flower Extract*.

** Ingrédients issus de l'agriculture biologique *Ingredients from organic farming*

Shampooing chat – Tous Pelages - Aloe Vera & Extrait de Réglisse

Cat Shampoo – All Coats – Aloe Vera & Liquorice Extract

- . Hydratant (Moisturizing)
- . Calmant (Soothing)
- . Protège et répare le poil
(Protects and repairs hair)
- . Riche en vitamine B6
(Rich in vitamin B6)
- . Apaisant (Calming)

Actifs : glycérine végétale – aloe vera – protéine de blé – extrait de châtaignes – extrait de racines de réglisse

Active ingredients : active ingredients: Vegetable glycerin – aloe vera – wheat protein – chestnut extract – liquorice root extract

Sans parabène, sans silicone, sans colorant et sans alcool, ph neutre, respecte l'épiderme.

Paraben-free, silicone-free, dye-free and alcohol-free, neutral ph, respects the epidermis.

250 ml - 8,5 fl oz



Élaboré par nos experts, ce shampooing doux est adapté à tous les types de poils. Sa formule complexe composée de vitamines B5, B6 et de protéines de blé nourrit le pelage de votre animal, en le laissant propre et brillant. L'extrait de réglisse renforce l'action adoucissante et hydratante.

Developed by our experts, this gentle shampoo is suitable to all types of hair. Its complex formula consisting of vitamins B5, B6, and wheat proteins, nourishes your pet's coat, leaving it clean and shiny. Liquorice extract strengthens the softening and moisturizing action.

Utilisation : mouiller l'animal à l'eau tiède. Appliquer le shampooing sur son dos et masser longuement le pelage. Rincer abondamment. En cas de projection dans les yeux, rincer immédiatement à l'eau tiède.

Use : wet the animal with lukewarm water. Apply the shampoo on its back and massage the coat thoroughly. Rinse thoroughly. In case of a spatter in the eye, rinse immediately with lukewarm water.

Ingrédients : Aqua, Ammonium Lauryl Sulfate, Cocamidopropyl Betaine, Glycerin, Benzyl Alcohol, Parfum, Gluconolactone, Limonene, Benzoic Acid, Dehydroacetic Acid, Sodium Hydroxide, Sodium Benzoate, Aloe Barbadensis Leaf Juice Powder*, Linalool, Sea Salt, Hydrolyzed Wheat Protein, Calcium Gluconate, Glycyrrhiza Glabra Root Extract, Castanea Sativa Seed Extract, Maltodextrin.

* Ingrédients issus de l'agriculture biologique *Ingredients from organic farming

Shampooing chaton - Aloe Vera & Thé Vert

Kitten Shampoo - Aloe Vera & Green Tea

- . Hydratant (Moisturizing)
- . Calmant (Calming)
- . Protège et répare le poil
(Protects and repairs hair)
- . Tonifiant (Toning)

Actifs : glycérine végétale – aloe vera – protéine de blé – extraits secs de thé vert

Active ingredients : vegetable glycerin – aloe vera – wheat protein – dry green tea extract

Sans parabène, sans silicone, sans colorant et sans alcool, ph neutre, respecte l'épiderme.

Paraben-free, silicone-free, dye-free and alcohol-free, neutral ph, respects the epidermis.

250 ml - 8,5 fl oz



Spécialement conçu par nos experts, le shampooing TITICAT à base d'extraits secs de thé vert, aloe vera et de protéine de blé hydrate la peau et nourrit le poil des chats et chatons. Les extraits de protéines de blé, à la fois gainants et protecteurs, lissent le poil et lui redonnent toute sa brillance. Ce shampooing facilite le démêlage sans alourdir le poil, le pelage est doux, souple et facile à brosser. Sa texture crémeuse révèle toute la délicatesse du produit. Il nettoie le pelage en douceur et le laisse délicatement parfumé.

Specially designed by our experts, the TITICAT shampoo made from a dry extract of green tea, aloe vera, and wheat protein moisturizes the skin and nourishes the hair of cats and kittens. Wheat protein extracts, both reinforcing and protective, smooth the hair and restore its shine. This shampoo facilitates detangling without weighing down the hair, the coat is soft, supple and easy to brush. Its creamy texture reveals the delicacy of the product. It gently cleans the coat and leaves it delicately perfumed.

Utilisation : mouiller l'animal à l'eau tiède. Appliquer le shampooing sur son dos et masser longuement le pelage. Rincer abondamment puis sécher l'animal. En cas de projection dans les yeux, rincer immédiatement à l'eau tiède.

Use : wet the animal with lukewarm water. Apply the shampoo on its back and massage the coat thoroughly. Rinse thoroughly and then dry the animal. In case of a spatter in the eye, rinse immediately with lukewarm water.

Ingrédients : Aqua, Ammonium Lauryl Sulfate, Cocamidopropyl Betaine, Glycerin, Benzyl Alcohol, Parfum, Gluconolactone, Benzoic Acid, Sodium Hydroxide, Dehydroacetic Acid, Sodium Benzoate, Aloe Barbadensis Leaf Juice Powder*, Linalool, Sea Salt, Hydrolyzed Wheat Protein, Calcium Gluconate, Maltodextrin**, Camellia Sinensis Leaf Extract*.

* Ingrédients issus de l'agriculture biologique *Ingredients from organic farming

** Transformés à partir d'ingrédients issus de l'Agriculture Biologique ** processed from ingredients from organic farming



*“Un toilettage régulier
fait du bien à votre animal”*

Regular grooming does your pet good



Baume Après-shampoing chien - Huile de Coco, Argan & Aloe Vera

Dog Conditioner balm - Coconut Oil, Argan & Aloe Vera

. Améliore le pelage et fait briller

(Improves the coat and makes it shine)

. Hydratant (Moisturizing)

. Conditionneur du poil (Hair conditioner)

. Embellit le pelage (Embellishes the coat)

. Antioxydant (Antioxidant)

. Calmant (Soothing, and relaxing)

. Rend le pelage brillant, donne de l'éclat.

(Makes it sparkle)

Actifs : huile de coco – glycérine végétale – inuline

– gomme de guar – hydrolat de romarin – vitamine E – aloe vera – huile d'argan

Active ingredients : coconut oil – vegetable glycerin – inulin – guar gum-rosemary hydrosol – vitamin E – aloe vera – argan oil

Sans parabène, sans silicone, sans colorant et sans alcool, ph neutre, respecte l'épiderme.

Paraben-free, silicone-free, dye-free and alcohol-free, neutral ph, respects the epidermis.

200 ml - 7 fl oz



Élaboré par nos experts, le baume nourrissant TITIDOG à base d'huile de coco, d'argan et d'aloë vera, adoucit et protège la peau et le pelage. Grâce à ses propriétés nourrissantes, hydratantes et réparatrices, l'huile de coco (très riche en vitamine E) rend les poils des chiens plus doux et plus brillants et contribue à lutter contre la chute des poils. En outre sa formule, riche en vitamine C et A tonifie et sublime les poils.

Son pH neutre respecte l'épiderme et convient aux peaux les plus sensibles.

Developed by our experts, the nourishing TITIDOG balm, made from coconut oil, argan, and aloe vera, softens and protects the skin and coat. Thanks to its nourishing, moisturizing and restorative properties, coconut oil (very rich in vitamin E) makes dog hair softer and brighter and helps fight hair loss. In addition, due to its formula, rich in vitamin C and A, it tones and sublimates the hair.

Its neutral pH respects the epidermis and is suitable for the most sensitive skin.

Utilisation : appliquer le baume après shampoing TITIDOG sur le pelage préalablement lavé, puis masser. Laisser agir le baume 2 à 3 minutes pour un résultat optimal et démêler au peigne ou à la brosse. Rincer abondamment puis sécher. En cas de projection dans les yeux, rincer immédiatement à l'eau tiède.

Use : apply the balm after the TITICAT shampoo on the fur previously washed, then rub it. Let the balm act from 2 to 3 minutes for an optimal result and detangle the hair with a comb or a hairbrush. Rinse it thoroughly and dry it. In case of a spatter in the eye, rinse it immediately with tepid water.

Ingrédients : Aqua, Glyceryl Stearate Se, Caprylic/Capric Triglyceride, Cocos Nucifera Oil*, Cetearyl Alcohol, Glycerin, Benzyl Alcohol, Inulin, Parfum, Gluconolactone, Glyceryl Stearate Citrate, Xanthan Gum, Sodium Benzoate, Guar Hydroxypropyltrimonium Chloride, Rosmarinus Officinalis Leaf Water*, Tocopherol, Aloe Barbadensis Leaf Juice Powder*, Argania Spinosa Kernel Oil*, Calcium Gluconate, Isoeugenol, Citric Acid, Potassium Sorbate.

** Ingrédients issus de l'agriculture biologique *Ingredients from organic farming*

Lotion oculaire chien - Eaux Florales Roses, Hamamelis & Bleuet

Dog eye lotion - Pink Floral Waters, Hamamelis & cornflower

- . **Nettoyante** (Cleansing)
- . **Apaisante** (Soothing)
- . **Régénératrice** (Regenerating)
- . **Hydratante** (Moisturizing)

Actifs : eau florale de bleuet – eau florale d'hamamelis – eau florale de rose – glycérine végétale

Active ingredients : cornflower floral water – hamamelis floral water – rose floral water – vegetable glycerine

75 ml - 2,6 fl oz



La lotion oculaire TITIDOG est formulée à base d'extraits d'eaux florales. Grâce à ses actifs naturels, elle nettoie en douceur, apaise et protège le contour des yeux du dessèchement. Elle élimine les impuretés et aide à désincruster les salissures. Convient à toutes les races de chiens.

The TITIDOG eye lotion is formulated with floral water extract. Thanks to its natural active ingredients, it gently cleanses, soothes, and protects the eye area from drying out. It removes impurities and helps to remove dirt. Suitable for all breeds of dogs.

Utilisation : verser quelques gouttes de la lotion dans le coin interne de chaque œil. Prendre un coton et essuyer l'excédent de liquide tout en frottant avec précaution. Usage externe, usage fréquent. Ne pas avaler. Tenir hors de portée des enfants.

Use : pour a few drops of lotion into the inner corner of each eye. Take a cotton pad and wipe off excess fluid while scrubbing carefully. For external use only, frequent use. Do not swallow. Keep out of reach of children.

Ingrédients : Aqua, Centaurea Cyanus Flower Water*, Hamamelis Virginiana Leaf Water*, Rosa Damascena Flower Water*, Glycerin, Benzyl Alcohol, Cocamidopropyl Betaine, Dehydroacetic Acid, Sodium Hydroxide.

** Ingrédients issus de l'agriculture biologique *Ingredients from organic farming*

Shampoing chien – Anti-démangeaisons

Aloe Vera, Huiles Essentielles & Protéine de blé

Dog Shampoo – itching relief – Aloe Vera, Essential Oils & Wheat Protein

- . Hydratant (*Moisturizing*)
- . Protège et répare le poil
(*Protects and repairs hair*)
- . Calmant (*Calming*)
- . Relaxant (*Relaxing*)
- . Assainissant (*Sanitizing*)

Actifs : glycérine végétale – protéine de blé – aloe vera – huile essentielle de bergamote – huile

essentielle de vetiver – huile essentielle de tea tree

Active ingredients : vegetable glycerin – wheat protein – aloe vera – bergamot essential oil – vetiver essential oil – tea tree essential oil.

Sans parabène, sans silicone, sans colorant et sans alcool, ph neutre, respecte l'épiderme.

Paraben-free, silicone-free, dye-free and alcohol-free, neutral ph, respects the epidermis.

250 ml - 8,5 fl oz



Élaboré par nos experts, le shampoing anti-démangeaisons est idéal pour les animaux ayant des problèmes d'irritations et pour ceux sensibles aux piqûres d'insectes. Il contient de l'aloé vera utilisé pour ses propriétés apaisantes et cicatrisantes et de l'huile essentielle de tea tree utilisée pour ses vertus calmantes. Ce shampoing restructure les poils cassants et hydrate les peaux sensibles. Il soulage les démangeaisons et laisse un épiderme durablement apaisé.

Developed by our experts, the itching relief s shampoo is ideal for animals with irritation problems and for those sensitive to insect bites. It contains aloe vera used for its soothing and healing properties and tea tree essential oil used for its calming virtues. This shampoo restructures the brittle hair and moisturizes sensitive skin. It relieves itching and leaves an epidermis permanently soothed.

Utilisation : mouiller l'animal à l'eau tiède puis appliquer le shampoing sur son dos et masser longuement le pelage. Rincer abondamment. En cas de projection dans les yeux, rincer immédiatement à l'eau tiède.

Use : wet the animal with lukewarm water, then apply the shampoo on its back and massage the coat thoroughly. Rinse thoroughly. In case of a spatter in the eye, rinse immediately with lukewarm water.

Ingrédients : Aqua, Ammonium Lauryl Sulfate, Cocamidopropyl Betaine, Glycerin, Benzyl Alcohol, Parfum, Gluconolactone, Sodium Hydroxide, Benzoic Acid, Dehydroacetic Acid, Limonene, Sodium Benzoate, Aloe Barbadensis Leaf Juice Powder*, Citrus Bergamia Peel Oil Expressed, Linalool, Vetiveria Zizanoides Root Oil, Hydrolyzed Wheat Protein, Melaleuca Alternifolia Leaf Oil*, Sea Salt, Ci 77007, Calcium Gluconate, Silica.

* Ingrédients issus de l'agriculture biologique *Ingredients from organic farming

Shampooing chien – Sans rinçage - Coquelicot & Cerisier

Dog Shampoo – No Rinse – Poppy & Cherry

- . Hydratante (Moisturizing)
- . Adoucissant (Softener)
- . Calmant (Soothing)

Actifs : glycérine végétale – extrait de coquelicots – aloe vera – extrait de fleurs de cerisier

Active ingredients : vegetable glycerin – poppy extract – aloe vera – cherry blossom extract

Sans parabène, sans silicone, sans colorant et sans alcool, ph neutre, respecte l'épiderme.

Paraben-free, silicone-free, dye-free and alcohol-free, neutral ph, respects the epidermis.

250 ml - 8,5 fl oz



Élaboré par nos experts, le shampooing sans rinçage aux extraits naturels de coquelicot et de cerisier est adapté à tous les types de poils. Les extraits d'eaux florales fortifient les poils et leur redonnent de l'éclat, l'aloë vera nourrit la peau et la maintient en bonne santé. Les vertus anti-oxydantes des eaux florales rendent le pelage sain et éclatant. Son pH neutre respecte l'épiderme et convient aux peaux les plus sensibles.

Developed by our experts, the rinse-free shampoo with natural extracts of poppy and cherry is suitable for all hair types. Floral water extracts strengthen hair and restore radiance, while aloe vera nourishes the skin and keeps it healthy. The antioxidant virtues of floral waters make the coat healthy and radiant. Its neutral pH respects the epidermis and is suitable for the most sensitive skin.

Utilisation : pulvériser les zones à nettoyer et masser doucement le pelage de l'animal. Sécher ensuite à l'aide d'une serviette. En cas de projection dans les yeux, rincer immédiatement à l'eau tiède.

Use : spray the areas to be cleaned and gently massage the coat of the animal. Then dry with a towel. In case of a spatter in the eye, rinse immediately with lukewarm water.

Ingrédients : Aqua, Glycerin, Ammonium Lauryl Sulfate, Benzyl Alcohol, Parfum, Papaver Rhoeas Flower Water*, Gluconolactone, Dehydroacetic Acid, Aloe Barbadensis Leaf Juice Powder*, Benzoic Acid, Sodium Benzoate, Sodium Hydroxide, Citronellol, Linalool, Geraniol, Citric Acid, Calcium Gluconate, Potassium Sorbate, Prunus Cerasus Flower Extract*.

** Ingrédients issus de l'agriculture biologique *Ingredients from organic farming*

Shampooing chien – Tous Pelages - Aloe Vera & Extrait de Réglisse

Dog Shampoo – All Coats – Aloe Vera & Liquorice Extract

- . Hydratant (Moisturizing)
- . Calmant (Soothing)
- . Protège et répare le poil
(Protects and repairs hair)
- . Riche en vitamine B6 (Rich in vitamin B6)
- . Apaisant (Calming)

Actifs : glycérine végétale – aloe vera – protéine de blé – extrait de châtaignes – extrait de racines de réglisse

Active ingredients : vegetable glycerin – aloe vera – wheat protein – chestnut extract – liquorice root extract

Sans parabène, sans silicone, sans colorant et sans alcool, ph neutre, respecte l'épiderme.

Paraben-free, silicone-free, dye-free and alcohol-free, neutral ph, respects the epidermis.

250 ml - 8,5 fl oz



Élaboré par nos experts, ce shampooing doux est adapté à tous les types de poils. Sa formule complexe composée de vitamines B5, B6 et de protéines de blé nourrit le pelage de votre animal, en le laissant propre et brillant. L'extrait de réglisse renforce l'action adoucissante et hydratante.

Developed by our experts, this gentle shampoo is suitable to all types of hair. Its complex formula consisting of vitamins B5, B6, and wheat proteins, nourishes your pet's coat, leaving it clean and shiny. Liquorice extract strengthens the softening and moisturizing action.

Utilisation : mouiller l'animal à l'eau tiède. Appliquer le shampooing sur son dos et masser longuement le pelage. Rincer abondamment. En cas de projection dans les yeux, rincer immédiatement à l'eau tiède.

Use : wet the animal with lukewarm water. Apply the shampoo on its back and massage the coat thoroughly. Rinse thoroughly. In case of a spatter in the eye, rinse immediately with lukewarm water.

Ingrédients : Aqua, Ammonium Lauryl Sulfate, Cocamidopropyl Betaine, Glycerin, Benzyl Alcohol, Parfum, Gluconolactone, Limonene, Benzoic Acid, Dehydroacetic Acid, Sodium Hydroxide, Sodium Benzoate, Aloe Barbadensis Leaf Juice Powder*, Linalool, Sea Salt, Hydrolyzed Wheat Protein, Calcium Gluconate, Glycyrrhiza Glabra Root Extract, Castanea Sativa Seed Extract, Maltodextrin.

** Ingrédients issus de l'agriculture biologique *Ingredients from organic farming*

Shampooing chiot - Fleur d'Oranger & Coton

Puppy Shampoo - Orange Blossom & Cotton

- . Hydratant (Moisturizing)
- . Calmant (Calming)
- . Agent conditionneur (Conditioning agent)

Actifs : glycérine végétale - distillat de fleurs d'oranger - extrait de graines de cotonnier - aloe vera

Active ingredients : vegetable glycerin - orange blossom distillate - cotton seed extract - aloe vera

Sans parabène, sans silicone, sans colorant et sans alcool, ph neutre, respecte l'épiderme.

Paraben-free, silicone-free, dye-free and alcohol-free, neutral ph, respects the epidermis.

250 ml - 8,5 fl oz



Élaboré sous le contrôle de nos experts, ce shampooing ultra-doux convient parfaitement au pelage fragile du chiot. Il contient de la camomille, des fleurs de coton et d'oranger qui permettent de nettoyer le pelage en douceur. Les propriétés apaisantes et adoucissantes facilitent le démêlage sans alourdir le poil, le pelage est doux, souple et facile à brosser. Ce shampooing laisse le pelage brillant et délicatement parfumé.

Developed under the control of our experts, this ultra-soft shampoo is perfect for the fragile coat of the puppy. It contains chamomile, cotton, and orange flowers to clean the coat softly. The soothing and softening properties facilitate detangling without weighing down the hair, the coat is soft, supple and easy to brush. This shampoo gently cleanses the coat and leaves it shiny and delicately scented.

Utilisation : mouiller l'animal à l'eau tiède. Appliquer le shampooing sur son dos et masser longuement le pelage. Rincer abondamment. En cas de projection dans les yeux, rincer immédiatement à l'eau tiède.

Use : wet the animal with lukewarm water. Apply the shampoo on its back and massage the coat thoroughly. Rinse thoroughly and then dry the animal. In case of a spatter in the eye, rinse immediately with lukewarm water.

Ingrédients : Aqua, Ammonium Lauryl Sulfate, Cocamidopropyl Betaine, Glycerin, Benzyl Alcohol, Citrus Aurantium Amara Flower Water*, Parfum, Gluconolactone, Benzoic Acid, Dehydroacetic Acid, Sodium Hydroxide, Sodium Benzoate, Limonene, Aloe Barbadensis Leaf Juice Powder*, Sea Salt, Citric Acid, Calcium Gluconate, Gossypium Herbaceum Seed Extract, Potassium Sorbate.

* Ingrédients issus de l'agriculture biologique *Ingredients from organic farming

Adresse de facturation

Billing address

Société / Company :

Prénom / First name :

Nom / Last name :

Adresse / Address :

Code postal / Postcode / ZIP :

Ville / Town / City :

Pays / Country / Region :

Email / Email address :

Téléphone / Phone :

Adresse de Livraison

Delivery address

Société / Company :

Prénom / First name :

Nom / Last name :

Adresse / Address :

Code postal / Postcode / ZIP :

Ville / Town / City :

Pays / Country / Region :

Email / Email address :

Téléphone / Phone :

Bon de commande

Oder form

Références		Produits	conditionnement par carton	Nombre de cartons
LCPVCP008		Baume après-shampooing chat - Huile de Coco, Argan & Aloe Vera <i>Cat Conditioner balm - Coconut Oil, Argan & Aloe Vera</i>	12 (produits)	X
LCPVCP011		Lotion oculaire chat - Eaux Florales Roses, Hammamelis & Bleuet <i>Cat eye lotion - Pink Floral Waters, Hammamelis & Bleuet</i>	24 (produits)	X
LCPVCP009		Shampooing chat - Anti-démangeaisons - Aloe Vera, Huiles Essentielles & Protéine de blé <i>Cat Shampoo - itching relief - Aloe Vera, Essential Oils & Wheat Protein</i>	12 (produits)	X
LCPVCP010		Shampooing chat - Sans rinçage - Coquelicot & Cerisier <i>Cat Shampoo - No Rinse - Poppy & Cherry</i>	12 (produits)	X
LCPVCP012		Shampooing chat - Tous Pelages - Aloe Vera & Extrait de Réglisse <i>Cat Shampoo - All Coats - Aloe Vera & Liquorice Extract</i>	12 (produits)	X
LCPVCP007		Shampooing chaton - Aloe Vera & Thé Vert <i>Kitten Shampoo - Aloe Vera & Green Teat</i>	12 (produits)	X
LCPVCP005		Baume après-shampooing chien - Huile de Coco, Argan & Aloe Vera <i>Dog Conditioner balm - Coconut Oil, Argan & Aloe Vera</i>	12 (produits)	X
LCPVCP001		Lotion oculaire chien - Eaux Florales Roses, Hammamelis & Bleuet <i>Dog eye lotion - Pink Floral Waters, Hamamelis & cornflower</i>	24 (produits)	X
LCPVCP004		Shampooing chien - Anti-démangeaisons - Aloe Vera, Huiles Essentielles & Protéine de blé <i>Dog Shampoo - itching relief - Aloe Vera, Essential Oils & Wheat Protein</i>	12 (produits)	X
LCPVCP006		Shampooing chien - Sans rinçage - Coquelicot & Cerisier <i>Dog Shampoo - No Rinse - Poppy & Cherry</i>	12 (produits)	X
LCPVCP003		Shampooing chien - Tous Pelages - Aloe Vera & Extrait de Réglisse <i>Dog Shampoo - All Coats - Aloe Vera & Liquorice Extract</i>	12 (produits)	X
LCPVCP002		Shampooing chiot - Fleur d'Oranger & Coton <i>Puppy Shampoo - Orange Blossom & Cotton</i>	12 (produits)	X



Retrouvez-nous sur :
www.titidog.fr

  
[Titidog.titicat](https://www.titidog.fr/titidog.titicat)



Monsieur Ben, *Directeur Général*
+33 (0)6 15 77 36 00

contact@titidog.fr
pour les professionnels :
pro@titidog.fr

